
 
 
 

Zápis z pracovní skupiny pro rovné příležitosti  

 ze dne 18. 3. 2025 od 17 do 19:30 

MAP IV ORP Strakonice, reg. č. CZ.02.02.XX/00/23_017/0008424 
 

Místo konání:  Sídliště 1. máje 338, Strakonice 
Přítomni:  dle prezenční listiny 
 

 
 

Program: 

1. Úvod   
2. Dokumentace MAP a evaluace proběhlých aktivit implementace 
3. Akční plány na školní roky 2025/2026, 2026/2027 a 2027/2028 
4.  Diskuse a různé  
 

Zápis: 

1. Úvod 
R. Schwelch přivítal členy pracovní skupiny podporu moderních didaktických forem a seznámil 
je s programem. Členové obdrželi s předstihem podklady k jednání. Všichni se s nimi 
seznámili. Pracovní skupina se sešla společně s pracovní skupinou pro podporu moderních 
didaktických forem vedoucích k rozvoji klíčových kompetencí a pracovní skupinou pro 
financování. 

 
2. Dokumentace MAP a evaluace proběhlých aktivit implementace  
Mgr. Sedmíková seznámila přítomné se souborem finálních dokumentů MAP a informovala o 
výstupech setkání Řídícího výboru. PS dokumenty projednala a doporučuje je ŘV ke schválení. 
PS následně hodnotila proběhlé aktivity implementace. Cílem bylo zhodnocení dopadu 
realizovaných aktivit projektu na všechny relevantní cílové skupiny. 
 

3 Akční plány na školní roky 2025/2026, 2026/2027 a 2027/2028 
Ing. Schwelch seznámil členy PS s potřebou zpracování aktivit škol a aktivit spolupráce pro 
Akční plány na příští období. Cílem je rozpracování SR do konkrétních aktivit, jejich realizací 



 
 
 

bude dosaženo stanoveného cíle. Akční plány budou vždy na jeden školní rok, tj. 2025/2026, 
2026/2027 a 2027/2028 (od 1.9. do 31.8. následujícího roku).  Na minulém setkání PS 
navrhovaly PS návrhy aktivit do AP, nyní jednotlivé návrhy rozpracovaly do Akčních plánů. 
PS pro rovné příležitosti označila příslušné karty poznámkou příležitost. Jednalo se o aktivity 
zaměřené na nastavení rovných příležitostí a snížení selektivnosti uvnitř škol nebo v území. 
PS pro financování navrhla, jakým způsobem bude financována realizace aktivit zapracovaných 
do SR MAP/akčních plánů. Akční plány jsou navrhovány postupně v čase a lze je upravovat. 
Pracovní skupiny podrobně projednaly Akční plány a doporučily je ŘV ke schválení. 
  

 
4. Diskuse a různé   

Proběhla diskuse k jednotlivým bodům jednání.  
Ing. Iveta Schwelch připomněla webové stránky projektu a Facebook, kde jsou zveřejňovány 
aktuální informace o projektu. 
Finanční manažerka poděkovala všem za účast a jednání ukončila. 
 
 
Výstupy jednání: 

- Projednání finální souboru dokumentace MAP ke schválení ŘV 
- Průběžná evaluace – dopad na cílové skupiny 
- Akční plány pro škol. rok 2025/26, 2026/27, 2027/28 

Zapsala: Ing. I. Schwelch 

 

 


